
Fidesz - Magyar Polgári Szövetsé g
Országgyűlési Képviselőcsoportja

BALOGH JÓZSEF
országgyű lési képviselő

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- -

1 (AO 8

.J 3

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Írásbeli választ igénylő kérdés

HEL YBEN

Tisztelt Elnök Úr !

„Fennáll-e a hűtlen kezelés megalapozott gyanúja a szabadszállási laktanya
üzemeltetése esetében?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani

Dr. Kovács Tamás
legfőbb ügyészhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Képviselői fogadóórámon az alábbi ügyben fordultak hozzám .
A szabadszállási laktanyát 2004-ben zárták be. 2008 elején Szabadszállá s

Város Önkormányzata négy és félmilliárd forintért átvette üzemeltetését .
Ugyanannak az évnek a végén a BISC kft a laktanyát mindössze 1, 5

milliárd forintra értékelte fel . A laktanya hasznosítási jogát a SZITEP kft kapt a
meg, ebben a cégben az említett BISC kft 51%-os, a település önkormányzat a
pedig 49%-os tulajdoni hányaddal rendelkezett .

2009-ben a BISC kft – a gazdasági válságra hivatkozva – üzletrészé t
értékesítette a SZITEP kft ügyvezet ője részére.

Az ügyvezető opciós vételi és tulajdonjogot szerzett az épületkomplexum
egyes épületeire kb . 200 millió forintos értékben, ezeket továbbadta tovább i
saját kft-inek . E cégek adótartozásait az APEH ráterhelte az épületekre .

Kérdezem tehát Legfőbb ügyész Urat : fennáll-e a hűtlen kezelés megalapozott
gyanúja a szabadszállási laktanya üzemeltetése esetében ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2010 . augusztus 30 .
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